
Rada starostov mesta Košice 

Zápisnica 

zo 41. rokovania Rady starostov mesta Košice dňa 13.10.2009 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

41. rokovanie Rady starostov otvoril a viedol predseda p. Daniel Rusnák. Zatiaľ 

bolo prítomných 12 starostov. 

 

Otvorenie a schválenie programu rokovania 

 

p. Rusnák – Program dnešného rokovania bol zaslaný e-mailom, ktorý nebol 

doplnený. Na rokovaní sú dva ťažiskové body pod názvom Investičný 

zámer – modernizácia a technický rozvoj spaľovne II. etapa a 4. zmena 

rozpočtu mesta Košice na rok 2009.  

 

Dal hlasovať za program 41. rokovania Rady starostov. 

 

Hlasovanie č. 1: za 13, proti -, zdržal sa -. 

 
 

Určil overovateľov zápisnice:  

     Ing. Ján Kupec 

     Mária Birošová 

 

1.     Informácia o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení MZ a prehľad 

o odpredaji majetku mesta 

 

p. Rusnák – Otvoril diskusiu. K bodu neboli pripomienky. 

 

Rada starostov mesta Košice berie na vedomie Informácia o plnení úloh 

vyplývajúcich z uznesení MZ a prehľad o odpredaji majetku mesta. 

 

Hlasovanie č. 2: za 13, proti -, zdržal sa -. 

 

 

––    ––    –– 



 2 

 

2. Správa o odpovediach na interpelácie a dopyty poslancov MZ 

 

p. Rusnák – Bod bol bez pripomienok. 

 

Rada starostov mesta Košice berie na vedomie Správu o odpovediach  

na interpelácie a dopyty poslancov MZ. 

 

Hlasovanie č. 3: za 13, proti -, zdržal sa -. 

 

––    ––    –– 

 

3. 4. zmena rozpočtu mesta Košice na rok 2009  

 

p. Rusnák – Žiadal na MR, aby boli prítomní zástupcovia magistrátu. Bod bol 

presunutý ďalej za bod č. 8 pod názvom Investičný zámer – modernizácia 

a technický rozvoj spaľovne II. etapa 

 

––    ––    –– 

 

4. VZN mesta Košice o určení názvu ulice Žriedlová  

 

p. Rusnák – Bez pripomienok. 

 

Rada starostov mesta Košice berie na vedomie VZN mesta Košice o určení 

názvu ulice Žriedlová. 

 

Hlasovanie č. 4: za 13, proti -, zdržal sa -. 

 

––    ––    –– 

 

5. Zmena a doplnenie VZN č. 66 o školských obvodoch  

 

p. Rusnák – Na mestskej rade  k bodu neboli pripomienky. Na Rade starostov 

prešiel bez pripomienok. 

 

Rada starostov mesta Košice berie na vedomie Zmenu a doplnenie VZN č. 66 

o školských obvodoch. 

 

Hlasovanie č. 5: za 13, proti -, zdržal sa -. 

 

––    ––    –– 

 



 3 

6. Zmeny a doplnky ÚPN Z IV. Stavby OS Ťahanovce - lokalita 

Austrálska 

 

p. Rusnák – Pripomienky neboli. 

 

Rada starostov mesta Košice berie na vedomie Zmeny a doplnky ÚPN Z IV. 

Stavby OS Ťahanovce - lokalita Austrálska. 

 

Hlasovanie č. 6: za 13, proti -, zdržal sa -. 

 

––    ––    –– 

 

7. Zmeny a doplnky ÚPN HSA – lokalita VŠA 

 

p. Rusnák – Ing. František Knapík, primátor mesta nepodpísal uznesenie, bol 

pozastavený výkon uznesenia. Už boli zapracované dve pripomienky 

ohľadom parkovísk a komunikácie, ktoré sú obsahom materiálu. Príčinou 

nepodpísania uznesenia je memorandum.  

 

p. Kupec – Problém bol, že podmieňovať uznesenie sa nedalo a preto uznesenie 

Ing. František Knapík, primátor mesta nepodpísal, keď nie je podpísané 

memorandum. Pýtal sa, či memorandum je podpísané. 

 

p. Rusnák – Odpovedal, že memorandum nie je podpísané ani v tej forme ako 

bolo schválené v MZ v Košiciach. Bude zvolená iná forma zaviazania 

investorov na danom území na výstavbu verejno-prospešných stavieb. 

Nebude to formou memoranda, ale budú to klasické zmluvy.  

Diskusiu ukončil , bod bol bez pripomienok.  

Pripomenul, že na MR požiadal, aby k bodu 4.zmena. rozpočtu mesta 

Košice na rok 2009 bol prítomný zástupca z MMK.  

 

Rada starostov mesta Košice berie na vedomie Zmeny a doplnky ÚPN HSA – 

lokalita VŠA. 

 

Hlasovanie č. 7: za 13, proti -, zdržal sa -. 

 

––    ––    –– 

 

8. Investičný zámer – modernizácia a technický rozvoj spaľovne  

II. etapa 

 

p. Rusnák – Oznámil, že na minulom 40. rokovaní RS boli prezentovaní 

zástupcovia spaľovne. Na mestskej rade ohľadom tohto bodu bolo prijaté 
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uznesenie o neodporúčaní materiálu zaradiť na rokovanie MZ. Treba 

materiál dopracovať a je na rozhodnutí Ing. Františka Knapíka, primátora 

mesta v zmysle príslušnej legislatívy, či bod zaradí na rokovanie MZ. 

Najkorektnejšie by bolo vypísať novú súťaž a umožniť ďalším sa 

zúčastniť súťaže.  

 

p. Kupec – Mal návrh na uznesenie do Mestského zastupiteľstva, ktoré sa 

zoberie na vedomie.  

 

p. Rusnák – Vysvetlil problematiku zmluvy spaľovne.  

 

p. Kažimír – Mesto je vlastníkom časti majetku v spaľovni, kde je akcionárom  

a preto sa má o majetok starať. Je tu nebezpečný odpad a preto má názor, 

že Mesto Košice ako akcionár by si malo vybrať z najlepších možností. 

Treba urobiť tender na zvoz odpadu, kde je najväčší problém 

so spaľovňou. Viazne to na čistení, monitoringu, na fakturácii  

a na ostatných činnostiach. Veľké rezervy sú v letnej a zimnej  údržbe, 

kde v malých mestských častiach sú obrovské diery a plynú peniaze 

neefektívne. Trvá, aby bol urobený ďalší tender. 

 

p. Rusnák – Spaľovňa do budúcnosti je jediným riešením pre komunálny odpad 

v Košiciach. 

 

p. Mutafov – Na MR spomenul, že boli zadané dve audity. Jeden audit je  

už spracovaný a na jednom sa pracuje. Má byť spracovaná analýza, ktorá 

by povedala aké sú východiska Mesta Košice v prípade uzavretia zmluvy. 

Východiská plusy a mínusy, keď sa neuzatvorí zmluva a aké sú limity 

zmluvy, ktorá bola uzavretá pred 10 rokmi. V prípade uzavretia zmluvy 

s iným partnerom, ktorý by zvážal odpad do spaľovne. Najviac ho 

zaujíma turbína, ktorá má byť namontovaná a je už v Košiciach. Myslí si, 

že Mesto Košice v tejto kauze riešenia by malo hrať výhodnejšiu pozíciu. 

Pravda je, že trendom je recyklovať, spaľovať, separovať a niektoré 

informácie tu chýbajú. 

 

p. Beca – Pokiaľ Mesto Košice nemá zdroje a úverová zaťaženosť je vysoká tak, 

miesto seba za partnera mohla postaviť Tepelné hospodárstvo. Je to 

zisková organizácia v 100 % vlastníctve Mesta Košice, ktorá nebude 

odvádzať dane zo štátu a vstúpi ako tretí partner do firmy Kosit na úkor 

Mesta Košice. Ušetrilo by sa na daniach a neodvádzali by sa dane.  

 

p. Dlhý – Informoval, že na MZ v Košiciach ide materiál, ktorý je ako 

informácia. Informácie nie sú kompletné, čaká sa na stanoviská 

odborníkov, pod vedením Ing. Filipka. Skupina pracuje na celkovej 
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koncepcii odpadového hospodárstva, spoločnosť Kosit zámer prezentuje 

aj v kluboch. 

 

p. Rusnák – Materiál bude braný na vedomie. Zmluva týkajúca sa aktivít 

spoločnosti Kosit končí o dva roku v decembri 2011.  

 

p. Dlhý – Vysvetlil ohľadom zmluvy spoločnosti Kosit. Zmluva je na dobu 

určitú 10 rokov a keď nedôjde k porušeniu podmienok dohodnutých 

v zmluve, tak sa zmluva predĺži o ďalšie obdobie.  

 

p. Rusnák – Neexistuje zmluva, ktorá sa nedá vypovedať, ide o to, čo to stojí. 

Je potrebné to zvážiť. Povedal za svoju MĆ, že nedostatky počas trvania 

zmluvy boli v zvoze odpadu, v čistote a v ďalších veciach. Chybou bolo, 

že sa nedávali pripomienky, ktoré by mali dosah na túto zmluvy. 

 

p. Kupec – Pripomienkoval zmluvu spoločnosti Kosit. 

 

p. Mutafov – Spýtal sa , či je možné  zmluvu vidieť? Druhou otázkou je, či boli 

dôvody a vedomosti o pripomienkach a mohlo sa pripomienkovať? Je 

prekvapený, že pre partnera bola zmluva, tak výhodne urobená a je 

možnosť ju množiť. 

 

p. Gabštúr – Neovláda obsah zmluvy a preto sa pýtal, či aj druhý starostovia ju 

ovládajú. Bol vo výberovej komisii na spoločnosť Kosit, kde v zmluve 

mali byť zakotvené financovanie investičných akcií na spaľovni. Má 

znalosť, že taliani nepreinvestovali to čo mali a preto navrhol sa pozrieť 

na to. 

 

p. Rusnák – Predpokladá, že ako partner akcionár Mesto Košice má prístup 

k všetkých náležitostiam, kde si to vie skontrolovať, či bolo to dodržané. 

Keď sa to nedodržalo, tak je to závažné porušenie zmluvy.  

Zvoz odpadu je vec, ktorá je aj kontrolovaná verejnosťou. 

 

p. Dlhý – Odpovedal p. Mutafovovi, čo sa týka zmluvy, že nie sú tam 

ustanovenia, ktoré by zakazovali zmluvu vidieť. Oznámil, že predsedovi 

RS  poskytne fotokópiu zmluvy. 

 V zmluve je odkázané a vymenované, čo sú porušenia zmluvy a spôsob 

akým sa majú porušenia riešiť. Postupne to bolo odstránené. 

 Čo sa týka technologického postupu sú na to zástupcovia v predstavenstve 

a v dozornej rade. Rada starostov má právo si vyžiadať stanovisko. Aj 

banka si vyžadovala presné technológie, ktoré sú už odskúšané a najlepšie 

pre ten typ spaľovania a zároveň je to aj jedna z podmienok banky  

pre čerpanie úveru.  
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 Čo sa týka investície dobudovania skládky odpadov, rekonštrukcie 

spaľovne už prebehla v roku 2002. V roku 2005 prebehla aj rekonštrukcia 

s palinového cyklu , ktorá je moderná. 

 

p. Rusnák – Ukončil diskusiu a prijalo sa uznesenie. 

 

Rada starostov mesta Košice berie na vedomie Investičný zámer – modernizácia 

a technický rozvoj spaľovne II. etapa. 

 

Hlasovanie č. 8: za 13, proti -, zdržal sa -. 

 

––    ––    –– 

 

3. 4. zmena rozpočtu mesta Košice na rok 2009  

 

p. Rusnák – Poprosil p. Dlhého v krátkosti uviesť materiál. 

 

p. Dlhý – Táto zmena rozpočtu reaguje na posledné prognózy, ktoré boli  

na prelome júna a júla zverejnené Ministerstvom financií ohľadom 

prognóz vývoja a výnosu na daní z príjmov fyzických osôb. Upravil sa 

rozpočet pre dané mestské časti a to transfer pre celomestské aktivity  

v MČ Košice - Juh a Košice - Staré mesto. Rozpočet po 4. úprave má 

svoje riziká a v decembri príde ďalšia 5. úprava. Na strane výdavkov je 

minimálny manévrovací priestor, ak sa naplnia riziká najmä v oblasti 

poplatku za uloženie odpadov a príjmov z predaja majetku, tak nebude to 

také  zlé aké je to teraz a ostane už len riziko na úrovni 1. mil. eura.  

 

p. Rusnák – Čo sa týka mestských častí je to ďalšie krátenie o 5 % v súčte  

s 2. úpravou rozpočtu, ktorá bola v apríli t.r., kde v mestských častiach 

boli znížené podielové dane o 5 % plus tiež boli znižované účelové 

transfery. Celková úprava rozpočtu potom by bola pre mestské časti  

o 10 % nižšia oproti pôvodne schválenému rozpočtu.  

 

p. Dlhý – Vo vzťahu k Luníku IX. sa uvoľnili prostriedky, kde splátkový 

kalendár voči organizácii VVS je nižší a tak isto sa znížil aj počet hliadok 

v MČ Košice - Luník IX.. 

 

p. Mutafov – Mesto Košice dostalo 8. mil. Sk podiel na prerozdelenie zisku 

Vodárenskej spoločnosti a ešte doplatilo 1. mil. Sk, pretože bolo treba 

doplatiť vodu. Ako k tomu príde radový občan, pretože je to pozitívna 

diskriminácia, kde všetci máme rovnaké práva a povinnosti.  

Ďalším problémom je EHMK, kde náklady na program projektu sú  

3,3 mil. eura. V čase, keď nie je na detské ihriská treba zvážiť čo je 
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dôležitejšie. Neupravené detské ihriská, rozbité chodníky, nekosené 

trávniky to sú isté priority, ktoré treba urobiť. Peňazí je málo a treba 

urobiť isté opatrenia. Bolo by zlé, keby sme chceli zavrieť krytú plaváreň 

v Košiciach v Starom meste, kde všade v zahraničí je dotovaná. Južanský 

areál je tiež navštevovaní deťmi, ktorý slúži na dopravnú výchovu. 

Ľadové plochy sú aktivity voľného času. Pri ďalšej úprave rozpočtu treba 

zvážiť do akej miery sa obmedzí alebo modifikuje program EHMK a 

niektoré iné aktivity.  

 

p. Rusnák – V ekonomike v budúcom roku bude ťažšia situácia ako tento rok 

2009. 

 

p. Kupec – Vzhľadom na to aká je situácia ekonomiky celosvetová, vie 

akceptovať krátenie rozpočtu pre mestské časti. Bol by rád kedy sa 

krátenie dalo uplatniť nielen z podielových daní ale aj s účelových 

transferov, ktoré majú mestské časti.  Je to možné tak, ako komu 

vyhovuje? Účelové transfery všetky nevyčerpá a plus krátenie daní, tak 

MČ bude dosť ukrátená. 

 

p. Rusnák – Môže nastať situácia, že niektoré MČ transfer už vyčerpali a v tom 

prípade budú vracať peniaze. 

 

p. Gabštúr – Vyzýva Ing. Františka Knapíka, primátora mesta, aby sa niečo 

robilo s myslavských smetiskom ohľadom rekultivácie. Nedá mu, aby sa 

neporozprával s ľuďmi, ktorí tam bývajú, pretože je tam bodrel 

a kontajnery prázdne. Volal p. Briškára, riaditeľa úradu práce nech pošle 

kontrolu. Je to vážne, pretože Mesto Košice dáva na čistenie peniaze 

a ľudia celý deň nič nerobia. Treba tam jedného človeka z Mesta Košice, 

aby to koordinoval. MČ Luník IX. má vyšší rozpočet ako  mestská časť 

Myslava. Kde sú tie peniaze, ktoré tam idú. 

 

p. Dlhý – Čo sa týka EHMK v tomto roku sa krátil rozpočet o 20 %. Mestské 

časti nedali do rozpočtu výdavky nižšie ako v tomto roku a preto je ťažké 

zostaviť rozpočet. Možnosť z transferov sa pokúsia uznesenie 

naformulovať na MZ také, ktoré by umožňovalo mestským častiam 

flexibilné reagovať. 

 Na MR sa podal návrh v MČ Luník IX. viazať v rozpočte sumu  

pre budúci rok. Navrhlo sa zníženie podielu, pretože MČ sama nedokáže 

to efektívne zabezpečiť. Osobne nebol kontrolovať prázdne kontajnery 

pozná to len zo správ. Správanie občanov z Luníka IX. je také, že občania 

nehodia odpad do kontajnerov, ale najbližšie tam kde sa to dá. Sú tam 

hliadky, ktoré nie sú schopné sledovať situáciu a ľudia tam nechcú 

pracovať, efekt sa nedostavuje. Bola vyzvaná MČ Luník IX. o podklady 
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a rozbory, ktoré má. Zaslali len všeobecný rozbor a to čerpanie výdavkov  

pre personál a financovala sa spotreby vody, ktorá bola asi celej mestskej 

časti aj elektriny, ktorá nie je možná na úrade. Je to spotreba, ktorú 

využíva celý Luník IX., pranie, umývanie detí. Pohľad je z vrchu. 

 

p. Rusnák – Je potrebné prijať tvrdé opatrenia z pozície Mesta Košice v rámci 

platnej legislatívy. Na Popradskej ul. v Košiciach Mesto Košice 

zrekonštruovalo bytovku a teraz to vyzerá katastrofálne. Boli tam 

vyberaní ľudia so slušným spôsobom života a tak isto sa tam hromadí 

odpad. Na náklady náš všetkých občanov sa to dá stále do poriadku. 

 

p. Puzderová – Pýtala sa Ing. Dlhého, zástupcu riaditeľa MK, či si vie porovnať  

 mesačné finančné prostriedky na Luníku IX. s MČ Šebastovce. Na MČ 

Šebastovce príde mesačne 5.500,- eur. Do kedy Mesto Košice bude 

diskriminovať slušných ľudí. 

 

p. Reštei – Pred dvomi rokmi ponúkol alternatívu spolupráce s Mestom Košice. 

Na MĆ Košice – Šaca je 5 rokov zavedená tvrdá regulácia vody  

na občanov rómskeho pôvodu. Je inštitút osobného príjemcu, kde všetko 

si prv zaplatia a potom môžu kupovať iné. Všetky opatrenia k tejto 

komunite, ktoré sa dajú využiť sa pripravujú. 

 

p. Krištof – V Barci má len jednu rodinu Rómov, ale prikláňa sa k názoru  

p. Rešteina, starostu  MČ Košice - Šaca, že Mesto Košice nekoná. 

 

p. Kažimír – Prvá úprava rozpočtu bola o 5 % znížená a táto je znížená 

o ďalších 5 % spolu to činí zníženie 10 %. Požiadal o vysvetlenie poklesu 

podielových daní a prerozdelenie pre  mestá a obce  Ing. Dlhého, zástupcu 

riaditeľa MK. 

 Koncom októbra sa bude konať zastupiteľstvo v MČ – Krásna a bude sa 

rokovať o úprave rozpočtu.  

 

p. Dlhý – Vysvetlil, že v Mestských častiam Košice je to posledná úprava. 

Vysvetlené je to formou tabuľky v materiáli. 

 

p. Rusnák – Ukončil diskusiu k bodu a poďakoval za účasť Ing. Dlhému 

o zodpovedaní otázok k zmene rozpočtu mesta Košice. 

 

p. Kupec – Navrhol uznesenie, ktoré znie. 

 

Rada starostov mesta Košice žiada prepracovať 4. zmenu rozpočtu mesta Košice 

na rok 2009, tak aby navrhované zníženie podielu pre mestské časti bolo možné 
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uskutočniť variabilne z podielových daní alebo z účelových transferov podľa 

požiadaviek mestských častí. 

 

Hlasovanie č. 9: za 15, proti -, zdržal sa -. 

 

––    ––    –– 

 

9. Voľba hlavného kontrolóra mesta Košice  

 

p. Rusnák – Otvoril bod a oznámil, že samotná voľba sa uskutoční na rokovaní 

MZ v decembri 2009, pretože v zmysle zákona končí 6 ročné obdobie 

súčasného hlavného kontrolóra. Je to záležitosť mestského zastupiteľstva. 

 

Rada starostov mesta Košice berie na vedomie voľbu hlavného kontrolóra mesta 

Košice. 

 

Hlasovanie č. 10: za 15, proti -, zdržal sa -. 

––    ––    –– 

 

10. Delegovanie zástupcov mesta Košice RŠ pri ZŠ a MŠ Želiarska a  

iné zmeny v radách škôl a školských zariadení 

 

p. Rusnák – Bod bol bez pripomienok. 

 

Rada starostov mesta Košice berie na vedomie Delegovanie zástupcov mesta 

Košice RŠ pri ZŠ a MŠ Želiarska a iné zmeny v radách škôl a školských 

zariadení.  

 

Hlasovanie č. 11: za 15, proti -, zdržal sa -. 

 

––    ––    –– 

 

11. Elektronizácia verejnej správy krajského mesta Košice – príprava    

Projektu 

 

p. Rusnák – Týka sa to všetkých mestských častí, kde sa mohli poslať 

pripomienky k projektu. Zmluvy treba podpísať a pripomienkovať. 

 

Rada starostov mesta Košice berie na vedomie Elektronizáciu verejnej správy 

krajského mesta Košice – príprava Projektu. 

 

Hlasovanie č. 12: za 15, proti -, zdržal sa -. 
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12. Nákup čistiacej techniky pozemných komunikácií v Košiciach –

príprava projektu 

 

p. Rusnák – Na mestskej rade bol bod diskutovaný a tom, že mesto Košice chce 

nakúpiť techniku a akým spôsobom bude využívaná. Je to nákup z euro 

fondov.  Otázky k bodu neboli, uzavrel bod. 

 

Rada starostov mesta Košice berie na vedomie nákup čistiacej techniky 

pozemných komunikácií v Košiciach –príprava projektu. 

 

Hlasovanie č. 13: za 15, proti -, zdržal sa -. 

 

––    ––    –– 

 

13. Rekonštrukcia a modernizácia knižnice pre mládež na Humenskej 9 

 

p. Rusnák – K bodu pripomienky neboli. 

 

Rada starostov mesta Košice berie na vedomie Rekonštrukciu a modernizáciu 

knižnice pre mládež na Humenskej 9.  

 

Hlasovanie č. 14: za 15, proti -, zdržal sa -. 

 

––    ––    –– 

 

14. Odpredaj nehnuteľností – nebytových priestorov v meste Košice 

 

p. Rusnák – Na mestskej rade materiály, ktoré boli pôvodne boli doplnené 

o ďalšie byty formou verejnej dražby. Pripomienky k bodu neboli. 

 

Rada starostov mesta Košice berie na vedomie Odpredaj nehnuteľností – 

nebytových priestorov v meste Košice. 

 

Hlasovanie č. 15: za 15, proti -, zdržal sa -. 

 

––    ––    –– 
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15. Majetkové záležitosti mesta Košice 

 

p. Rusnák – Na rokovaní MR bolo doplnených ďalších odpredajov, ktoré by 

mali pomôcť v poslednom štvrťroku mestu v naplnení príjmovej položky. 

 

p. Kažimír – Mal otázku na p. Mutafova, starostu Košice – Západ ohľadom 

asanačného pásma o informácii  projektu.  

 

p. Mutafov – Projekt asanačného pásma bol prerokovaný na Mestskom 

zastupiteľstve v Košiciach v roku 2007. V roku 2008 sa projekt mal 

dotiahnuť do finálnej podoby. V lete 2008 firma Manfield, ktorá vyhrala 

súťaž začala avizovať magistrátu, že tak postavená súťaž je ťažko  

pre financovateľná a odstúpila od zmluvy. Následne od zástupcu firmy 

dostal list s prosbou o odkúpenie menších parciel, kde by sa do toho 

vrátili. Musel by byť promptnejší a flexibilnejší prístup všetkých 

zainteresovaných strán. 

 

 

Rada starostov mesta Košice berie na vedomie Majetkové záležitosti mesta 

Košice. 

 

Hlasovanie č. 16: za 15, proti -, zdržal sa -. 

 

––    ––    –– 

 

16. Lokálna stratégia komplexného prístupu – Luník IX a Na Demetri   

 

p. Rusnák – Oznámil, že téma sa prebrala podrobne v iných bodoch a zároveň 

otvoril diskusiu. 

 

p. Nigut – Oznámil, že samotná stratégia prístupu Na Demetri je špecifický 

prípad, pretože osada Na Demetri územne sa rozkladá nielen na 

mestských, ale aj na súkromných pozemkoch. Postojom MČ - Ťahanovce, 

ktorá dostala poverenie od samotných obyvateľov je, aby konala vo veci 

vyčistenia týchto pozemkov. Odpad, ktorý je po okolí rozhádzaný aj Úrad 

verejného zdravotníctva potvrdil, že treba to popratať. Bude to len 

čiastková likvidácia, pretože Mesto Košice v spolupráci s firmou Kosit 

nenájde toľko prostriedkov na komplexné vyčistenie. MČ – Ťahanovce 

pôjde do toho do dôsledkov, aj keď to bude medializované až  

pre medializované.  

 

p. Rusnák – Odporučil by si radšej brať príklad zo Šace ako z Luníka IX. 
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p. Beca – Problematiku Luníka IX. treba riešiť cez rozpočet mesta Košice s tým, 

že by mali financie dostať toľko ako všetky iné mestské časti. Peniaze by 

boli účelovo určené a ostávali by na magistráte mesta Košice. Časť peňazí 

na odpad, verejné osvetlenie a vodu musia ostať, aby mohla samospráva 

fungovať, ale nie je schopná nič robiť. 

 

Rada starostov mesta Košice berie na vedomie Lokálnu stratégiu komplexného 

prístupu – Luník IX a Na Demetri. 

 

Hlasovanie č. 17: za 15, proti -, zdržal sa -. 

 

––    ––    –– 

 

17. Rôzne 

 

p. Rusnák – Rozprával s Ing. Františkom Knapíkom, primátorom mesta Košice 

o tom, či Štatút mesta Košice bude predmetom októbrového rokovania 

MZ. Keď na mestskom zastupiteľstve sa prerokuje štatút, tak Rada 

starostov sa ešte raz zíde. Prečítal koľko financií po úprave rozpočtu 

dostanú jednotlivé mestské časti v Košiciach. 

 

––    ––    –– 
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18. Záver 

 

p. Rusnák – Poďakoval prítomným za účasť a ukončil 41. rokovanie  Rady 

starostov. 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                             Daniel Rusnák 

                                                                      predseda Rady starostov 
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 14 

 

Obsah  

 

1 Otvorenie a schválenie programu rokovania 

1 Informácia o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení MZ 

a prehľad o odpredaji majetku mesta 

2 Správa o odpovediach na interpelácie a dopyty poslancov MZ 

2 VZN mesta Košice o určení názvu ulice Žriedlová  

2 Zmena a doplnenie VZN č. 66 o školských obvodoch  

3 Zmeny a doplnky ÚPN Z IV. Stavby OS Ťahanovce - lokalita Austrálska 

3 Zmeny a doplnky ÚPN HSA – lokalita VŠA 

3 Investičný zámer – modernizácia a technický rozvoj spaľovne  

II. etapa 

6 4. zmena rozpočtu mesta Košice na rok 2009  

9 Voľba hlavného kontrolóra mesta Košice  

9 Delegovanie zástupcov mesta Košice RŠ pri ZŠ a MŠ Želiarska a  

iné zmeny v radách škôl a školských zariadení 

9 Elektronizácia verejnej správy krajského mesta Košice - príprava projektu 

10 Nákup čistiacej techniky pozemných komunikácií v Košiciach – príprava 

projektu 

10 Rekonštrukcia a modernizácia knižnice pre mládež na Humenskej 9 

10 Odpredaj nehnuteľností – nebytových priestorov v meste Košice 

11 Majetkové záležitosti mesta Košice 

11 Lokálna stratégia komplexného prístupu – Luník IX a Na Demetri   

12 Rôzne 

13 Záver 

 


